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Referat forbundsstyremøte nr. 13 
 

Mandag 30. august 2023, kl. 10.00-1800   
Ullevål Stadion, møterom 1010 

 
   
   
Til stede fra styret:     Torgeir Røinås Pedersen  

Birgit Iversen      
May Brit Harestad Osaland   
Solveig Johansen Nygaard    
Åse Linda Tynning   

 Siril Ueland Fossdal 
   
Forfall fra styret:      Kjetil Folkvord  
   
Til stede fra administrasjonen:  Eirik Bolme (o-sak 71, 75 og 78), Irina Solem (o-sak 71, 72, 

76 og sak 81), Hermod Buttedahl (o-sak 71), Christine 
Ellingsen (o-sak 71, 77 og 79) og Hanne Jørgensen (o-sak 
72).  
   
Mona Kristiansen 

     
Til stede fra komiteene:    Brenda Garbin (arbeidsgruppen for paraturn) 
   Terje Selnes (utvalget for organisasjonsgjennomgang) 
 
 
Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
Orienteringssaker  

O-sak 71/22-24  Status fra avdelingene       
O-sak 72/22-24  Status EuroGym 2024 og Unge ledere          
O-sak 73/22-24  Status varslingssaker         
O-sak 74/22-24  Personal          
O-sak 75/22-24  Regnskapsrapport        
O-sak 76/22-24  Status arbeidsgruppe for paraturn      
O-sak 77/22-24  Status utvalget for organisasjonsgjennomgang    
O-sak 78/22-24  Strategiseminar 2023, agenda og innhold    
O-sak 79/22-24  Status Trener 3        
O-sak 80/22-24  Status RUS/BEL/UKR-situasjonen     
 
  

Styresaker  
FS-81/22-24  Landsturnstevnets fremtid        
FS-82/22-24  Endringer i Brønnøysundregisteret     
FS-83/22-24  NIFs- og NGTFs Hederstegn      
FS-84/22-24  Eventuelt   
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Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Ingen innmeldte saker til eventuelt.   
 

Orienteringssaker  
O-sak 71/22-24  Status fra avdelingene 
Avdelingslederne i NGTFs administrasjon la frem status fra sine avdelinger. I tillegg er det sendt ut en «One 
pager» i forkant av møte med kort rapport fra hver avdeling.    
 
Organisasjonsavdelingen (Eirik Bolme): 

 Økonomi/regnskap - budsjettprosess for 2024 er påstartet.  
 Fokus på webinarer for klubbene i forbundet. Ett er avholdt, to er planlagt avholdt: 12.september, 

Kursadministrasjon og lisenser, 10.oktober, Barneidrett og Verdiarbeid.  
 Det har vært flere rekrutteringsprosesser den siste perioden, som avdelingen har vært involvert i.  
 Sosiale tiltak i administrasjonen prioriteres. 
 Valgkomiteen har startet sitt arbeid for ny tingperiode frem mot forbundstinget 2024. 
 Strategiseminar 2023 er under planleggning, se egen sak. 
 ALT-Konferansen, Gymnastics Awards og Daglig leder-samling er i prosess ihht. fremdriftsplan. 
 Ny trenerlisensperiode for 2023/2024 er publisert og distribuert til klubber/lag 15.08  

 
Konkurranseavdelingen (Hermod Buttedahl): 

 Nåværende avtale med Uno-X går ut 31.12.2023, vi er i dialog vedr. ny avtale.   
 Det jobbes for å få TV-sending fra Nordisk mesterskap for turn kvinner og turn menn 2024.  
 Turn kvinner avholdt samling for junior, senior og seniorhospitanter 31.07.-06.08 i Barcelona ESP.  
 Turn menn avholdt landslagssamling 13.-19.07 i Kienbaum GER.  
 Deltagelse i EYOF (European Youth Olympic Festival) 21.-30.07 i Maribor SLO med Hannah O. 

Ifeanyi og Kasper Berntsen, begge fra Oslo. De kvalifiserte til miks-par finale og endte på 15. plass.  
 Turn menn deltok i Universiaden 28.07.-08.08 i Chengdu CHN med Fredrik B. Aas fra Laksevåg. 
 Turn menn, Theodor Gadderud fra Oslo er tatt ut på seniorlandslaget etter lang tids skadeavbrekk.  
 RG deltok i VM junior 07.-09.07., Cluj Napoca ROM. Beste resultat: 28. plass av 58 tellende i køller.  
 RG: Josephine N. J. Møller fra Asker deltok i World Challenge Cup 14.-16.07 i Cluj Napoca, ROM, 

World Cup i Milano, ITA, 21.-23.07 og i VM 23.-27.08, Valencia ESP. Det ble dessverre ingen OL-
plass i Paris 2024.  

 RG har avholdt landslagssamling nummer to 30.07.-04.08 i Mandal.  
 RG: Uttaksprosessen for å ta ut nye landslag er startet opp.  
 FIG øker junioralderen i RG f.o.m. 2024 fra 13 år til det året gymnasten fyller 14 år (junior 14-15 år 

og senior 16 år og eldre). TKRG har nettopp startet prosess med å behandle dette nasjonalt.  
 Troppsgymnastikk avholdt samlinger 17.-18.08. (45 menn) og 26.-27.08. (57 kvinner).  
 Arbeidsgruppe gymnastikkhjul har påbegynt en prosess for å få på plass et digitalt resultatprogram.  

 
Breddeavdelingen (Irina Solem) 

 17.-25. juni Special Olympics Berlin 2023. Vi hadde med 7 utøvere, 5 fra RG og 2 fra turn menn. 12 
av 16 norske gullmedaljer ble tatt av våre utøvere.  

 30. juli - 04. august Gymnastrada: Mye usikkerhet i forkant av arrangementet, men de 490 norske 
deltakere fikk en fin opplevelse når de først kom til Amsterdam. Delegasjonsledelsen bestod av 
Minna Børstad, Birgit Iversen, Irina Solem, Hanne Jørgensen, Eirik Lundstein (film) og Mona 
Kristiansen. Det ble gjennomført flere møter med European Gymnastics og andre nasjoner vedr. 
Eurogym 2024.   

 01. - 03. september: Samling for Unge ledere fase 2 i Bodø (30 deltakere).  
 Breddehelg 16. - 17.september. Alle kretser bortsett fra Trøndelag og Møre og Romsdal er med. 

Temaet er innspill til videre strategi- og handlingsplan for bredde. Alle utvalgene er representert.  
 Klubbesøk i Parkour i Sandved 8.-10.september 
 Det vil være et økt fokus på barneidrett det kommende året. Mailadressen 

barneidrett@gymogturn.no er opprettet. Hjemmesiden er oppdatert og det er holdt foredrag for alle 

mailto:barneidrett@gymogturn.no
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ansatte på årets personalseminar. Webinar for klubbene avholdes 10.oktober, og det vil være 
innlegg på ALT-konferansen i november.  
 

Kompetanseavdelingen (Christine Ellingsen): 
 Stort trykk på avdelingen før kursene starter opp for høsten, behov for å gjøre omprioriteringer med 

tanke på arbeidsoppgaver og belastning for de ansatte 
 Planlagte kurs høst 2023:  

Medtrener, gymlek og Idrettens grunnstige, 14 kurs  
Trener 1, 9 kurs  
Sikringskurs i tumbling og trampett, 14 kurs  
Trener 2 fordypning trampett, 3 kurs  

 Øvrige trener 2 kurs blir planlagt senere og satt opp i samarbeid med grenene.  
 Trener 3 er ferdig utviklet og i gang. Se egen orienteringssak  

 
O-sak 72/22-24  Status EuroGym 2024 og Unge ledere  
Avdelingsleder bredde, Irina Solem, og daglig leder EuroGym 2024, Hanne Jørgensen, gjorde rede for 
status for EuroGym2024. 
Det er rekordstor interessepåmelding til arrangementet, nesten 6000 ungdommer fra hele Europa har sagt 
de ønsker å reise til Bodø neste sommer. Dette er veldig spennende, og viser at vi har lykkes med 
informasjon og markedsføring. Det er dialog med kommunen for å få tilgang til enda flere skoler. Endelig 
påmelding er i slutten av november.  
Hovedfokuset fremover nå er å få nok frivillige. Per nå er det 80 frivillige fra Norge i tillegg til 30 utenlandske, 
som har meldt sin interesse.   
Det jobbes for å få på plass samarbeidspartnere for mat, klær og madrasser til overnatting.  
SAS og Avinor er informert om arrangementet og kapasiteten som er nødvendig for å få transport alle 
deltagerne til Bodø. 
Neste LOC-møte er 14. september.  
 
Unge ledere skal ha første samling i fase 2, den 01. - 03. September. Ungdommene som var med i den 
første fasen vil ha ansvar for samlingen.    
 
O-sak 73/22-24  Status varslingssaker   
Verdirådgiver, Maria Dalsbø, gjorde rede for status i pågående varslingssaker, og andre saker som er meldt 
inn. Det viser seg at det kan være utfordrende å skille faktiske varslingssaker og rene konfliktsaker.  
    
O-sak 74/22-24  Personal 
Generalsekretær, Mona Kristiansen, la frem status fra administrasjonen og informerte om bla sykefravær og 
oppsigelser/ansettelser.  
Gill H. Johannessen har sagt opp sin stilling som konsulent i kompetanseavdelingen. Stillingen er utlyst. 
Ansettelsesprosess for ny konkurransekonsulent for turn kvinner er i sluttfasen. 
Nyansatt aktivitetskonsulent i breddeavdelingen, Nicolai Blindheim Jacobsen, starter for fullt mandag 
18.september 
 
O-sak 75/22-24  Regnskapsrapport  
Avdelingsleder Organisasjon, Eirik Bolme, la fram regnskapsrapport for siste periode. Det vil bli lagt frem nye 
prognoser på styremøte i september.  
Generelt jobbes det kontinuerlig med å kutte kostnader gjennom harde prioriteringer i alle avdelinger og 
prosjekter.   
Kontrollkomiteens rapport tas opp som en egen sak på neste styremøte.  
Det styres i henhold til budsjett. 
       
O-sak 76/22-24  Status arbeidsgruppe for paraturn  
Leder for arbeidsgruppe for paraturn, Brenda Garbin, gjorde rede for prioriteringer og arbeidet så langt i 
arbeidsgruppen.  
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Det er så langt avholdt fire møter. Arbeidet har bestått av å definere og fordele oppgaver og ansvar innenfor 
de grenene som har parautøvere i dag. I tillegg er det utarbeidet et årshjul for arbeidsgruppens aktiviteter for 
2023 og 2024, brukt mye tid på oversettelse av reglement og dommerlapper, samt planlegging av 
dommerkurs i RG. Arbeidsgruppen har mange planer og prosjekter som de ønsker å få igangsatt og det er 
søkt om midler fra ulike støtteordninger. 
Det ble løftet ulike utfordringer som arbeidsgruppen har støtt på. Dette gjelder bla organisering av arbeidet, 
samt hvilke fullmakter arbeidsgruppen har.  
 
Vedtak:  Arbeidsgruppen leverer en innstilling til forbundsstyret innen 19. januar 2024 med forslag til  

hvordan paraturn i NGTF bør organiseres, og hvordan NGTF best mulig kan implementere 
NIFs parastrategi.  

 
O-sak 77/22-24  Status utvalget for organisasjonsgjennomgang  
Oppfølging sak FS-49/22-24 
Leder for utvalget for organisasjonsgjennomgang, Terje Selnes, gjorde rede for status i arbeidet.  
Gruppa fungerer godt, er bredt sammensatt og har mange innspill. Det er god og konstruktiv tone i gruppa.  
Fase 1 er nå avsluttet ihht tidsfristen og fase 2 er igangsatt. I fase 1 ble organisasjonsprosessen, som ble 
gjennomført i 2019-2021, evaluert gjennom en spørreundersøkelse til ansatte og tillitsvalgte. Resultatet viser 
at de ansatte synes at prosessen var vellykket. Noen kretsstyrer var misfornøyde med at de mistet sine 
kretsansatte, men alt i alt synes det å ha vært en vellykket prosess. I fase 2 vil det bli gjort en omfattende 
kartlegging av frivilligheten i organisasjonen. Viktige spørsmål vil være: Hva trenger klubbene av hjelp, og 
hvor henter de denne hjelpen i dag? Fullmakter, mandat og pengestrømmen i organisasjonen skal 
kartlegges. Fase 2 skal avsluttes innen 01. november.  
  
O-sak 78/22-24  Strategiseminar 2023, agenda og innhold  
Avdelingsleder for organisasjonsavdelingen, Eirik Bolme, gjorde rede for det planlagte innholdet i 
strategiseminaret, som avholdes helgen 22. – 24. september på Thon Hotel Oslo Airport. Den nye 
strategiplanen skal dekke en fireårs-periode, istedenfor to, som i dag. NIF vil bistå gjennom helgen.   
   
O-sak 79/22-24  Status Trener 3  
Avdelingsleder for kompetanseavdelingen, Christine Ellingsen, gjorde rede for status for NGTFs nye Trener 
3 utdanning.   
Kurset er nå så godt som ferdig utviklet. Det første kullet består av 10 høyt kvalifiserte kandidater fra NGTFs 
fire konkurransegrener. De starter et ett-årig løp nå i august. Kurset organiseres som fire fysiske workshops, 
en serie digitale refleksjonsmøter, samt deltagernes egne prosjekter. 
 
Trener 3 i gymnastikk og turn har vært i støpeskjeen siden høsten 2021. Det er utviklet tre emner som er 
spesifikke for gymnastikk og turn, i tillegg til emnene som leveres av NIF/Olympiatoppen.  
Målgruppen for Trener 3 er trenere som ønsker å hjelpe utøvere som har fokus på prestasjonsutvikling mot 
et høyt nasjonalt nivå og internasjonal deltagelse. I første runde er trenere som jobber med landslag 
prioritert, men i fremtiden er det ønskelig å ha med trenere som jobber med utvikling av morgendagens 
toppidrettsutøvere. Det er planlagt å avholde kurset hvert annet år.  
 
O-sak 80/22-24  Status RUS/BEL/UKR-situasjonen     
FIG er et av få internasjonale særforbund som fom 01. Januar 2024 har åpnet opp for deltagelse for utøvere 
fra RUS og BEL. IOC har foreløpig ikke tatt stilling til deltagelse fra disse landene under OL i Paris 2024, 
men holder fast ved at utøvere fra de to nevnte landene vil kunne konkurrere i OL dersom de er såkalt 
nøytrale. Situasjonen diskuteres i flere fora og vil bla være et tema på det planlagte nordiske møte den 11. 
september hvor også våre internasjonale representanter er invitert.  
European Gymnastics vil ha saken på agendaen på den kommende kongressen i desember senere i år. 
NGTF holder fast ved tidligere vedtak om at det ikke er ønskelig med deltagelse fra BEL og RUS i 
kommende mesterskap og arrangement, så lenge situasjonen er uendret.   
 
Vedtak:  Orienteringssakene 71-80, tas til orientering. 
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Styresaker  

FS-81/22-24  Landsturnstevnets fremtid  
Oppfølging av sak FS-10/22-24. 
Avdelingsleder Bredde, Irina Solem, la frem forslag fra den nedsatte prosjektgruppen, som skal se på 
landsturnstevets fremtid, om å hente inn informasjon gjennom ulike spørreundersøkelser til klubber, kretser, 
trenere og gymnaster. Det er fortsatt ingen som har meldt seg som arrangør for Landsturnstevnet 2025. Skal 
dette arrangementet leve videre er det avgjørende å få gjennomført en ordentlig kartlegging av ønsker og 
behov. Breddekomiteen ønsker å bruke litt tid til å informere deltakerne på årets breddeseminar (uke 37) om 
prosjektet, og håper at disse kan være ambassadører for å få flest mulig svar på undersøkelsene. Det er 
ønskelig å informere om resultatet av undersøkelsen, og forslag til veien videre, under tinghelgen i 
Fredrikstad neste år.  
 
Vedtak:  Forbundsstyret ønsker at prosjektgruppen går videre med sine forslag.  
 
FS-82/22-24  Endringer i Brønnøysundregistrene  
Det sittende styret er ikke registrert i Brønnøysundregistrene på grunn av manglende dokumentasjon på inn- 
og utmeldinger.  
 
Forbundsstyret i Norges Gymnastikk- og Turnforbund består per dags dato av følgende posisjoner og 
personer:  
 
President:     Torgeir Røinås Pedersen 
Visepresident:    Birgit Iversen 
Styremedlem:     May Brit Harestad Osaland 
Styremedlem:     Solveig Johansen Nygaard 
Styremedlem:     Kjetil Folkvord 
Styremedlem:    Åse Linda Tynning 
Styremedlem (ansattes representant): Siril Ueland Fossdal 
 
Styremedlem Finn Gjertsen trakk seg fra styret den 09. januar 2023 og Henriette Haavind Apalnes trakk seg 
fra styret den 13. mars 2023. Åse Linda Tynning gikk fra å være varamedlem i styret til å bli styremedlem 
den 09. januar 2023.   
 
Vedtak:  Protokoll fra styremøte signeres og endringene meldes til Brønnøysundregistrene.  
 
FS-83/22-24  NIFs- og NGTFs Hederstegn  
NGTF har tre hedersbevisninger som kan deles ut til foreninger og enkeltpersoner som har nedlagt et 
fortjenestefullt arbeid for gymnastikk- og turnsaken; fortjenestemedalje i sølv, fortjenestemedalje i gull og 
æresmedlemskap. I tillegg har NIF to årlige søknadsfrister hvor det kan søkes om NIFs Hederstegn (28. 
februar og 28. august) og æresmedlemskap i NIF (28. februar). 
 
I møte ble det diskutert forslag til kandidater til de forskjellige prisene, samt gjeldende statutter og rutiner for 
tildeling.  
 
Vedtak: May Brit og Torgeir legger frem forslag til nye statutter, samt prosess for hvordan 

tildelingene skal gjøres på styremøte i oktober.  
Det var enighet om en kandidat som tildeles NTFs fortjenestemedalje i sølv under 
Gymnastics Awards i november, og i tillegg nomineres til Idrettsgallaens ildsjelpris.  
   


